
Protokoll fra styremøte i Kristiansand  

Tennisklubb      

        
     

 

 
Møtenummer: 7/24  
Dato: 22.08.24 
Kl.: 18:30-20:30  
Sted: KTK, Klubbhuset  
 
Til stede: Øistein Wirak, Glenn Skare Pedersen, Ane Scheel, Maren F. Frivold, Thomas Spieler, 
Karolina Hogga, Erik Freuchen, Kristin Natvig (referent).  Markus Furuborg ved sak  5-11 
 
 
Saksliste 
 
Sak 1 – Godkjenne referat fra sist 
Godkjent 
 
Sak 2– Sommercup og erfaringer 
Ok gjennomført. De involverte skal ha et erfaringsmøte, og se på hvilke forbedringer vi kan 
gjøre neste år. Et erfaringsdokument bør utarbeides. 
 
Sak 3 – Daglig leder  
Maren skal ha et statusmøte med daglig leder. 
 
Sak 4 – Renhold  
Vi bør se på om det er behov for hyppigere støvsuging og renhold. 
 
Sak 5 - IFO 
Vi trenger en ordentlig plan for oppstart av TFO. En tanke er å starte i det små, med de 
nærmeste skolene. Daglig leder har fått i oppdrag å lage en plan for en pilot for TFO fra 
januar. 
 
Sak 6 – Ekstra trenerressurs 
Det ble diskutert om det er behov for flere trenerressurser fra januar. Det er verdt å se 
nærmere på dette ettersom et par av juniortrenere gir seg i løpet av dette året. 
 
Sak 7 – Gjerder, orienteringssak 
Stolpene til nye gjerder har kommet til byen og er klar for montering. 
 
 



Sak 8 - Utvalg 
Øistein ønsker å starte nytt utvalg: Dugnadsutvalget. Tanken er å kunne bidra med 
vedlikeholdsoppgaver på anlegget. F.eks. male, snekre rampe til rullestolbrukere? Det er 
allerede mange medlemmer som har meldt seg til å være med i en slik gruppe. 
 
Sak 9 – Rullestoltennis 
Det skal holdes en demo i september. Ikke avklart hvilken dato ennå. Det må sjekkes om vi 

trenger rampe. Vi har et par tennisrullestoler stående, må sjekke om disse skal brukes i 
stedet for brukernes egne. Norges Handicapforbund har tipset om midler som kan søkes om 
for å tilrettelegge for rullestolbrukere. 
 
Sak 10 – Støvsuging og sikkerhet på kveldene 
Det har vært noen ubehagelige hendelser med besøk av uvedkommende sent på kvelden 
mens det støvsuges. Dette er noe som kan unngås ved innføring av nytt låssystem. 
 
Sak 11 - Matchi, spond 
Matchi, nytt bookingsystem, skal innføres fra 1. januar 2025. Avtale er signert. Matchi skal 
kobles med låser og lys.  
 
Daglig leder ser på om Spond kan innføres umiddelbart. 
 
Sak 12 – Låsing av hallene 
Vi må montere kodelås på dørene, ettersom hallene er hærverkutsatt. Slik som det er i dag 
låses dørene automatisk kl. 23 om kvelden. Abonnementet på dagens låsesystem må sies 
opp i god tid. 
 
Sak 13 - Lønn for hjelpetrenere 
Daglig leder får i oppdrag å sørge for at vi har gode rutiner for arbeidskontrakter til 
juniortrenere. Han får også i oppdrag å utarbeide et forslag til lønnsstige for juniortrenere 
med frist til neste styremøte. 

Sak 14 – Evt 

• Foreldre må under kursoppstart få vite at vi forventer at de bidrar på kioskdugnad 
under sommercup. 

• Sportsutvalget skal se på om vi skal blåse liv i Sørlandskarusselen. 

• Skal neste klubbtur være til Ålborg? 

• Parkering - daglig leder må purre på kommunen om svar på 
båthengerparkeringen.  

Nytt styremøte 26. september 

 


